
 
  
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Zwolle, via de raadsgriffier.  

 

 

Betreft: mondelinge vragen te stellen door de Swollwachtfractie tijdens de raadsvergadering op 22 

januari 2018. 

Onderwerp: verkeer- parkeersituatie aan de Campherbeeklaan e.o. in relatie tot mogelijke 

ontwikkelingen van 29 appartementen op het terrein van de Emmauskerk.  

 

 

Zwolle, 22 januari 2018   

 
 
De casus: 
er zijn plannen om op het terrein van de Emmauskerk aan de Campherbeeklaan in Berkum een 
appartementencomplex te ontwikkelen met daarbinnen 29 appartementen. De regels van de 
gemeente verplichten de betreffende ontwikkelaar om te onderzoeken of er met een dergelijke 
bouwvolume voldoende parkeerplaatsen binnen gestelde loopafstand te creëren zijn.  
 
Verwacht wordt dat deze parkeeroplossing dan gezocht zal worden in de directe omgeving van de 
betreffende locatie, waaronder aan de Campherbeeklaan. De inwoners van Berkum hebben op een 
constructieve manier en bij wijze van proeve op zaterdag 20 januari jl. een te verwachten 
parkeersituatie nagebootst. De Swollwachtfractie heeft daar kennis van genomen door ter plekke deze 
situatie te aanschouwen. Wat de Swollwachtfractie daarbij constateerde was verkeerschaos en 
verkeersonveilige situaties. Voor deze aanschouwing was de gemeente ook uitgenodigd, echter de 
gemeente is zonder het geven van een kennisgeving niet aanwezig geweest. 
 
De Swollwachtfractie heeft over deze casus aan het College van B&W de volgende drie mondelinge 
vragen: 
 

1. is het College met de Swollwachtfractie van mening dat een parkeeroplossingen nooit  
verkeerschaos of verkeersonveilige situaties in de hand mag werken; 

2. is het College met de Swollwachtfractie van mening dat de uitbreiding van parkeercapaciteit 
binnen deze casus niet past binnen de huidige infrastructuur en verkeersintensiteit van de 
Campherbeeklaan en directe omgeving; 

3. Op welke wijze zijn en worden de inwoners en ondernemers betrokken bij het betreffende 
verkeer- en parkeeronderzoek in relatie tot deze casus?  

 
   
 

Namens de Swollwachtfractie, 

 

William Dogger, fractievoorzitter  


